

## Bestyrelsesmøde i DVWF

### Referat:

**Tid:** Mandag den 17. juni 2019 kl. 20.00 (telefonmøde)

**Til stede:** Frank, Charlotte, Morten, Thomas, Rasmus

**Afbud.** Peter

**Ikke tilstede.** Esben

### Agenda:

#### 1. fordeling af facilitetspuljen 2019

Morten starter med at argumentere for sin fordeling. Mener ikke at definitionen af en facilitet skal være snæver. Thomas kommenterer, at der vil skabes præcedens for den beslutning vi tager vedr. definitionen af en facilitet. Thomas mener, at der skal gives støtte til færre ansøgninger og dermed med en større sum.

Thomas mener at der bør ydes støtte til hovedsageligt Aalborg Vandskiklub og Kerteminde Vandskiklub.

Rasmus orienterer om, at puljen er forankret i fastholdessporet og ideen er, at pengene skal bruges til at opkvalificere vandskiklubber til 3-disciplins klubber. Derfor kunne man vælge at prioritere ansøgninger, som direkte støtter faciliteter vedrørende evnen til at dyrke alle discipliner i klubben.

Der er derefter enighed om at puljen fordeles ligeligt mellem AAVK og RKKV i år (12.500 kr. hver)

Thomas mener vi bør opfordre klubberne der modtager støtte til at gøre reklame for støtten fra forbundet.

"I forbundet har vi valgt at fordele midlerne anderledes og vi håber at I vil søge igen næste år" som forslag til argumentation for fordelingen. Ikke gå konkret ind i hver ansøgning.